
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 28. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 727
Ministeren bedes oplyse, om ekspertmødet i Sundheds- og Ældreudvalget
den 21. marts 2017 om ECT-behandling og bivirkninger har givet ministeriet,
herunder Sundhedsstyrelsen anledning til nye overvejelser i forhold til anven-
delse af ECT-behandling f.eks. i forhold til opdatering i vejledninger på områ-
det. Ministeren bedes samtidig oplyse, om de danske myndigheder generelt
set aktuelt har overvejelser om ændringer e.l. i forhold til ECT-behandlingen.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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